

中华人民共和国 最高人民法院公报

最高人民法院办公厅主办

2016年第7期(总第237期)

总编辑:沈德咏 编辑部主任:孙长山

司法解释

最高人民法院 最高人民检察院

关于办理贪污贿赂刑事案件适用法律若干问题的解释 (3)

最高人民法院

关于审理消费民事公益诉讼案件适用法律若干问题的解释 (7)

最高人民法院

关于人民法院办理接收在台湾地区服刑的大陆居民回大陆服刑案件的规定 (9)

司法文件

最高人民法院

关于人民法院发布公示催告程序中公告有关问题的通知 (11)

裁判文书选登

招商银行股份有限公司无锡分行与中国光大银行股份有限公司长春分行委托合

同纠纷管辖权异议案 (12)

云南福运物流有限公司与中国人寿财产保险股份公司曲靖中心支公司财产损失

保险合同纠纷案 (20)

黄艺明、苏月弟与周大福代理人有限公司、亨满发展有限公司以及宝宜发展有限

公司合同纠纷案 (25)

案 例

刘柯妤诉刘茂勇、周忠容共有房屋分割案 (43)

刘青先诉徐飚、尹欣怡抚养费纠纷案 (46)

GAZETTE OF THE SUPREME PEOPLE'S COURT

(2016)7GOTSPCPRC[T237]

Judicial Interpretations

Supreme People 's Court Supreme People 's Procuratorate

Interpretation on the Issues concerning the Application of Laws

in the Handling of Criminal Cases of Corruption and Bribery.....(3)

Supreme People 's Court

Interpretation on the Issues concerning the Application of Laws

in the Trial of Consumption Civil Public Interest Litigation Cases.....(7)

Supreme People 's Court

Regulations of People 's Court in Handling of Cases for

Accepting the Mainland Residents Serving a Sentence in the Taiwan Area

to Return to the Mainland for Serving the Sentence.....(9)

Judicial Document

Supreme People 's Court

Notice on the Issues of Announcement in the Procedures of Public Summons for Exhortation.....(11)

Selected Judgments

Case of Dispute over the Jurisdiction of Commission Contract Dispute:

Wuxi Branch of China Merchants Bank Co., Ltd. v.

Changchun Branch of China Everbright Bank Co., Ltd.(12)

Case of Dispute over Insurance Contract of Property Damage :

Yunnan Fuyun Logistics Co., Ltd. v. Qujing Branch of China Life Insurance Company(20)

Case of Dispute over Contract:

Huang Yiming, Su Yuedi v. Chow Tai Fook Nominee Co., Ltd.,

Heng Man Development Co., Ltd. and Bao Yi Development Co., Ltd.(25)

Model Cases

Case of Jointly Owned Housing Division :

Liu Keyu v. Liu Maoyong and Zhou zhongrong.....(43)

Case of Dispute over Maintenance Costs:

Liu Qingxian v. Xu Biao and Yin Xinyi.....(46)